
Z  A  P  I  S  N  I  K 
 
9. SEJE  SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI RAVNICA  
 
Datum, 25.1.2017 
 

Prisotni na seji: 
ALEŠ DUGULIN, JANA BAVDAŽ, ERIKA PODGORNIK – RIJAVEC,  ZLATKO ŠULIGOJ, VOJKO SKOK, 
DARJA RIJAVEC  
 
Opravičeno odsotna: MARTINA PAVLIN 
                     
Zapisnik  vodi: ALEŠ DUGULIN 
Seja se prične ob 19 uri. 
 

01. 
 

Po sprejetju dnevnega reda je svetu predstavljen zapisnik prejšnje seje na katerega ni bilo pripomb in 
je soglasno potrjen.    

02. 
 
Svetu KS Ravnica je bilo predstavljeno finančno poročilo o odhodkih po 8  seji. Svetniki so odhodke  
soglasno potrdili.  
 

03. 
 
Svetnikom KS Ravnica je predsedujoči predstavil računovodsko in poslovno poročilo ter inventurni 
popisni list za leto 2016. 
Po posvetovanju se je svet KS Ravnica odločil, da soglasno podpre predstavljena poročila. Predstavniki 
inventurne komisije so pregledali inventurno stanje in podpisali inventurne liste. 
 
 

04. 
 

 
V točki je predstavljen in obravnavan finančni načrt KS Ravnica za leti 2017 in 2018. Svet KS Ravnica je 
finančni načrt sprejel in pooblastil predsednika, da sklep o finančnem načrtu za leti 2017 in 2018 
podpiše. 
 

05. 
 
Po potrditvi finančnega načrta za leto 2017 se je svet osredotočil na proračunsko postavko investicije 
in investicijsko  vzdrževanje stvarnega premoženja in soglasno določil, da se do 15. marca 2017 
pripravi  po najmanj tri ponudbe za izvedbo posameznih postavk. 
Tako je za zbiranje ponudb za obnovo peči centralnega ogrevanja  v večnamenskem objektu  in 
obnovo vidnih delov  lesenih napuščev na istem objektu zadolžen Aleš Dugulin.  
Zbiranje ponudb za nabavo oglasne deske v Podgozdu in ozvočenja za prireditve bo poskrbela Erika 
Rijavec-Podgornik. 
Projektne skice in ponudbe za širitev zunanjega nadstreška  gostinskega lokala je v pristojnosti Jane 
Bavdaž. 
Ponudbe za sanacijo podpornega zidu med večnamenskim objektom in cesto ter sanacijo kap stebrov  
tega zidu bo pridobil Vojko Skok. 



 
06. 

 
Svet je odobril donacijo v znesku 964,00 EUR Rdečemu križu Slovenije, za nakup  defibrilatorja. 
 

07. 
 
V obravnavi je bilo plačilo sejnin svetnikom KS Ravnica za leto 2017. 
Prisotni svetniki so izplačilo sejnin potrdili. Martina  Pavlin je potrdila izplačilo sejnin korespondenčno. 
 

08. 
 
Glede programa prireditev je bilo odločeno, da bo krajevni praznik 19. avgusta 2017. Ostale prireditve 
se bodo usklajevale po programu. 
 

09. 
 
V točki razno smo se dotaknili ostalih investicij, ki so financirane iz občinskega proračuna. Svet KS bo 
skrbel, da bodo izvedene po občinskem planu. 
Svet KS je potrdil nabavo novega mobilnega telefona za potrebe krajevne skupnosti, ker je star 
dotrajan.   
 
 
Sejo smo zaključili ob 20,15 uri. 
 
 
                                                                                                    PREDSEDNIK SVETA KS RAVNICA 
                                                                                                                ALEŠ DUGULIN 
 
 
   
 


